
OO ZSMS v KS le na papirju
O problematiki vkljuievanja mladih je bilo ze mnogo napisanega,

narejenega pa Ie malo. Problem se vleče *e dlje časa. Ali je na obzorju
kaka nova rešitev, o tem smo povprašali predsednika ZSMS občine
Center Marka Goloba.

Povedal nam je, da so ob zadnjem kongresu temeljito obravnavali ta
problem in so tako ločili med vaškimi, mestnimi in primestnimi KS.
Najveiji problem je delovanje v mestnih KS, kjer delovanja OO ZSMS
praktično ni, temvet je le bolj na papirju. Tako konkretno v obtini
Center deluje od dvanajstih OO ZSMS v KS le ena sama. To je dovolj
zgovoren podatek, ki nam daje slutiti, da je stanje res zastraiujoče. Prav
zaradi tega vodstvo meni, da bi morali združiti vse mlade, iz vseh
mestnih kot tudi primestnih KS v enem centru. Torej mladi z različnimi
interesi naj bi bili ena celota in kot poskus se je rodil CIDM (Center
interesnih dejavnosti mladih). CIDM si je pripravil res velike načrte, ki
pa jih zaenkrat še v celoti ne more uresničevati, zaradi prostorskih težav.
Torej OO ZSMS v KS ne bo ve£, vendar pa to ni tako velika škoda, saj so
se mladi v KS otepali s prostorskimi kakor tudi drugimi težavami.

Prej teritorialno razdrobljena dejavnost mladih po KS naj bi se sedaj
povezala v CIDM. To pa pomeni večjo povezavo med mladimi. Zatorej ne
gre žalovati nad (ne)dejavnostjo mladih in OO ZSMS v KS, saj se odpi-
rajo nove perspektive.


